
   

  

   J.nr. MST-501-00072 

  

   Den 2. april 2008 

   

  

 
 
 
 
 
 
Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 239 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 239 
Vil ministeren samtidig fremsende resultaterne af et sådant estimat og oply-
se, hvorvidt dette øjebliksbillede er repræsentativt for den nuværende og 
fremtidige skibstrafik? 
 
Svar 
Med hensyn til den nuværende skibstrafik vil jeg henvise til mit svar på 
spørgsmål 238. 
 
Hvad angår den fremtidige skibstrafik tyder alt på, at den internationale 
skibstrafik vil stige i de kommende år. Jeg forventer imidlertid, at vi vil se et 
fald i emissionerne af NOx, SO2 og partikler fra den internationale skibsfart 
som følge de skærpede regler, som FN’s søfartsorganisation IMO forventes 
at vedtage senere i år.  
 
 


